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“Stroom Den Haag leegt zijn 
jubileumpotje voor 
kunstenaars met goede 
ideeën.” 
- Nico Heemelaar, Algemeen 
Dagblad, 21 april 2020  

 

 



 

“Thank you so much for this 
opportunity, it is a brilliant 
initiative and I am so excited to 
make this movie and finish The 
Hague Trilogy, which means so 
much to me.  
- Anna Moreno 
 
“Wooooow ik kan niet 
vertellen hoe blij ik ben met dit 
bericht. Zo zo gaaf!! (…) Ik ga 
er gelijk mee aan de slag en 
uiteraard ga ik jullie overal in 
taggen en krijgen jullie het 
eindresultaat te zien! Wat gaaf 
zeg. Wow, dankjewel! En top 
dat jullie je op deze manier ook 
inzetten voor kunstenaars én 
de Haagse koffietenten. 
- Milene van Arendonk 
 
“Een project om de zorg een 
hart onder de riem te steken, 
meer aandacht te genereren 
voor het feit dat het mensen 
thuis moeten blijven en het 
serieus moeten nemen, en als 
bijdoel om ontwerpers een 
platform te bieden.”  
- Menno de Bruijn 

 



 

 

 



 

• 

• 

• 

• 

• 

• 



 

• 



 

• 

• 

• 

“Deze nieuwe vorm van 
werken [online, sic] en 
communicatie met bezoekers 
vond ik heel fijn en het 
resultaat geeft me inspiratie 
om met deze vorm van kunst 
door te gaan omdat het 
publieksbereik groot is….” 
- Annechien Meier 
 
“Once again I thank you for 
your generous support without 
which it would be very difficult 
to make it as a new emerging 
artist.“ 
- Sören Nellemann 
 
“Komende 3 weken gaat de 
organisatie zoveel mogelijk 
doen om te redden wat er te 
redden valt, meer aandacht 
voor een online alternatief, 
betere documentatie, hopelijk 
ook goeie pr (alleen valt dat 
niet mee omdat ze niet de 
capaciteit en het grootschalig 
netwerk hebben, het lastig is 
met corona, binnenlands 
reizen in Duitsland lastig is…” 
- Mickey Yang 

 



 

 



 

 



 

“In my opinion, this was the 
best prize among all other 
KABK prizes one could get. (…) 
Usually the awards at KABK 
are only about money which is 
also good but who will help 
you to spend it wisely?” 
- Victoria Chaushyan  
 
“I'm indeed in Russia, but if 
anything -- KABK Invest 
program was my lifeline during 
the worst of the pandemic, and 
I'm truly thankful I was a part 
of it.”  
- Alex Avgud 

 



 

 



 

 

“A growth and development of 
our artistic practices.” 

“Het programma was erg 
intensief en gaf me een hoop 
energie en nieuwe indrukken.” 

“Heel hartelijk dank voor een 
uitmuntend georganiseerde en 
heel bijzondere week. Het 
heeft me zeer geïnspireerd en 
aangescherpt..”  

“The Invest Week was inspiring 
and insightful. These 3-4 days 
gave me a general glimpse 
into the art-scene in The 
Hague. With meeting artists 
with different orientations, 
and art initiatives and spaces 
in the city, this experience was 
eye-opening….” 

“… such an attentive, 
empathetic and caring attitude 
of the organizers both to the 
project itself and to the 
participants (artists and 
curators), that could be seen 
when it comes to the practice 
and small details. This 
atmosphere is very supportive 
when the schedule is so tight.”  
-  deelnemers Invest Week 

 

 



 

 



 



 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

“Ik denk dat het niet hebben 
van een vooropgezet plan of 
doel voor deze bezoeken heel 
goed kan zijn omdat dat 
ruimte overlaat om dingen uit 
te proberen en te 
improviseren.” 

“I think this is a great format. 
Maybe it's good not to try and 
make it into a replacement for 
the Stroom studio visits, but 
instead think about it as its 
own thing. This kind of format 
excels in being able to create 
an opportunity to bounce 
around ideas for work, and 
also to connect artists with 
curators who are 
geographically far away. From 
an ethical perspective I think 
this is also important... 
because air travel is currently 
not ethical or sustainable.” 
– Haagse kunstenaars naar 
aanleiding van de Digital 
Dialogues 
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“Voor wie wil weten wat van 
wie is, ligt er een leeg wit vel 
papier waarop met 
nummertjes de werken en met 
lijnen de wanden zijn 
aangegeven. Maar echt van 
belang is dat niet, alles is hier 
namelijk veranderlijk. 
Belangrijker is dat er weer iets 
gebeurt. Dat er ruimte is voor 
dialoog en voor post-coroniaal 
denken.” 
- Frits Dijcks, ‘Zingen in de 
Escape Room’, Jegens en 
Tevens, 25 juni 2020 

 

“Wat leuk dat we een feature 
krijgen! Zal het ook meteen 
even op story plaatsen van 
onze instagram!” 
 
“Leuk dat wij en het 
raamproject op deze wijze in 
de spotlight worden gezet!” 
 
“Thank you so much for your 
email and the showcase!  
We are proud to be promoted 
on your homepage and we're 
especially happy that we were 
there in the beginning and the 
end of this crazy year. 
Hopefully 2021 will be gentler 
to us all. 
Wishing you lovely holidays 
and all the best.” 
-  reacties nav spotlight op 
www.haagsekunstenaars.nl 
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Inschrijvingen

228 geïnteresseerden

Waarvan 97 een beter atelier 
zoeken 

Alleen atelier

127 geïnteresseerden

Atelierwoning óf Atelier

80 geïnteresseerden

Alleen atelierwoning

21 geïnteresseerden

Ateliers

226 geïnteresseerden

gewenst oppervlakte atelier: 28 m2

gemiddelde maximale huur: € 200,- (incl)

Atelierwoningen

101 geïnteresseerden

gewenst oppervlakte atelier: 30m2

gewenst oppervlakte  woning 40m2

gemiddelde maximale huur: € 700,-



 

 

 



 

”Gaat deze fototentoon- 
stelling van de lockdown in 
Den Haag over 50 jaar naar 
het Haags Historisch 
Museum?” 
- Nico Heemelaar, Algemeen 
Dagblad, 14 okt 2020 

“Het is een droom opdracht 
(…) De omgeving is er ook 
zonder ons en de stad, iets wat 
een tijdje mogen lenen.”  
- Esther Hovers 

“Nu wordt zichtbaar wat 
mensenwetenschappers al 
langer weten, zonder het echt 
te kunnen tonen: dat het leven 
en samenleven zich afspeelt in 
zich uitstrekkende 
afhankelijksrelaties op de 
grootst denkbare schaal. (…) 
Alles kwam samen, maar de 
mensen wijken uiteen. (…) De 
hele manier waarop wij ons 
fysiek presenteren en de drie 
dimensies met anderen delen, 
zijn van de ene dag op de 
ander dag tot probleem 
geworden“ 
- Arjan Post 

 

 



 

“Wijkberaad Mariahoeve is 
dolblij dat het kunstwerk van 
Huub Hierck op de gevel van 
de voormalige MTS 
Fotovakschool aan de 
Tarwekamp behouden blijft. 
Het pand wordt gesloopt en 
meteen trokken bewoners 
kunstinstelling Stroom en 
kunstenares Anneloes de Groot 
aan de bel over het 
kunstwerk.” 
- ‘Kunstwerk kan toch blijven', 
Algemeen Dagblad, 11 nov 
2020 



 

 

“Paddenstoelen dalen neer op 
de Landingslaan” 
“Daarnaast… is er een klein 
netwerk van internationale 
toppers, zoals het ‘Hemels 
Gewelf’ van James Turrell in 
Kijkduin. Daar voegen we nu 
‘Ling Zhi Helicopters’ aan toe.” 
- Herman Rosenberg, Den 
Haag Centraal, 11 september 
2020 

“Monumentaal kunstwerk 
'Ling Zhi Helicopters' op 
Ypenburg” 
- Dick Muijs, De Posthoorn, 13 
september 2020 

"Drie beelden van de vorig jaar 
overleden Huang Yong Ping 
bekronen de nieuwe Haagse 
wijk Leidschenveen-Ypenburg. 
"Kunst moet altijd iets 
bevatten dat niet meteen 
duidelijk is", zei hij in zijn 
laatste interview.” 
- Sandra Smets, 'Drie 
paddenstoelen landen op 
Ypenburg', NRC, 1 oktober 
2020 



 

 



 

 

“In de wijk Ypenburg verrijst 
een kunstwerk van enorme 
proporties. Ling Zhi Helicopters 
van de Frans-Chinese 
kunstenaar Huang Yong Ping is 
een eerbetoon aan het 
voormalig vliegveld Ypenburg. 
Wijkbewoners hebben 
inspraak gehad bij de keuze 
van het werk. De ‘vliegende 
paddenstoelen’ zijn er niet 
alleen voor hen, maar moet 
ook kunstliefhebbers uit heel 
de wereld naar de vinexlocatie 
brengen“ 
- Nico Heemelaar, Algemeen 
Dagblad, ‘Kunstwerk moet 
Ypenburg internationaal op de 
kaart zetten: ‘Het is wachten 
op de eerste bruidsstelletjes’,  
14 september 2020  



 

 



 

"... een mooi moment voor de 
oprichting van een Haags 
herdenkings-monument, waar 
velen in de stad naar streven" 
- Haags wethouder Bert van 
Alphen 



 

 



 

 

 



 

 



 



 

 

 



 

 



 

 



 

“Saksena voelt de blik van de 
twee schapen branden. Ik voel 
met hem mee, en de rest van 
het publiek ook. Het werk 
prikkelt in de manier waarop 
het een steeds breder 
gedragen bewustzijn van de rol 
van de mens ten aanzien van 
alle andere soorten weet aan 
te stippen. Een overtuigend 
begin van de dag… De 
Uncertainty Seminars stelt de 
kunstenaarspraktijk voor als 
een die volledig is doortrokken 
van twijfel. … De dag wemelt 
van aandachtige blikken en 
oprechte antwoorden. … 
Twijfel, laat de Uncertainty 
Seminars namelijk zien, is méér 
dan gewoon niet kunnen 
kiezen. In feite gaat de 
twijfelende, onzekere 
kunstenaar aan die noodzaak 
tot keuzes, eenduidige 
antwoorden en categorieën 
voorbij. Zijn of haar focus is 
gericht op wat daadwerkelijk 
inspireert: open eindes, 
belangstellende vragen en 
bescheiden pogingen je in het 
andere te verplaatsen.” 
- Marsha Bruinen, ‘Hoe 
belangrijk het is te twijfelen – 
de inspirerende lessen van 
Uncertainty Seminars’, 
Metropolis M, 10 maart 2020 



 

 

 



 

 



 

 

 



 



 

 



 

“Ik denk dat wij als 
kunstenaars anders naar dit 
onderwerp kijken dan als 
experts…wat ook als voordeel 
kan werken omdat je er 
onbevangen naar kunt kijken 
en kritische vragen kunt 
stellen. …ik denk wel dat 
bepaalde inzichten die wij naar 
voren brengen kunnen leiden 
tot verandering. Laten wij dus 
goed stilstaan bij de 
beslissingen die wij nemen 
over groen in de openbare 
ruimte en de ideeën en 
aannames die daarachter 
zitten.” 
- interview met Mirjam 
Linschooten door George 
Vermij, Den Haag Centraal, 7 
april 2021 



 

 



 



 

 



 

 

”Superboeken! Studenten van 
de MAHKU zijn ermee bezig: 
een wandelende 
eindpresentatie in juni. Ik heb 
ze [de aanwinstenlijst, sic] 
maar even gemaild. …Hopelijk 
is het mogelijk iets te 
organiseren zodat ze wat 
kunnen inzien.” 
- docent Utrecht Graduate 
School of Visual Art and Design 

 



 

 

Uncertainty Seminars - US: Care - Foundation We Are (foto Hani Chladilová, courtesy Stroom Den Haag) 

 



 



 

 “Wat een goed initiatief! Past 
helemaal bij deze tijd…. veel 
belangrijker dan al die likes en 
followers, moeten jullie echt 
doorzetten.” 

“Het was superleuk; we 
hebben anderhalf uur gelopen 
naar de Scheveningse bosjes, 
en we hebben het gehad over 
klimaatverandering, de 
toekomst van plastic, het einde 
van het leven en begraven 
worden, de mode-industrie, 
onbetaalde stages en een 
aankomende residentie in 
Utrecht. Oh en we hebben een 
bij gered van de 
vertrappingsdood!” 
– deelnemers Summer Strolls 
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http://www.stroom.nl/
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